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Pan

Andrzej Jankowski

W6jt Gminy Brarisklll illllill lr I llil lllillil I I lil lll
3l eIr2fiUe!

PrzekazLrjg wyci4g z protokolu VIII sesji Rady Grniny Brarisk zdnia3l paldziernika 2019r. w punkcie
dotyczqcyrn: ,,Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych".

(...)

Radny Pan Francisz-ek Rulka w nawi4zaniu do otrzymanej odpowiedzi na wniosek

z poprzcdnie'.i sesji: ..o remont drogi przez wies Brzeznica polega.i4cy na polozeniu drugiej

warstwy astaltu i ulo2enie chodnika przez. wiel" - powiedzial, ze ma proSbg do W6.ita Gminy.

cz.t' ntoz-c udostqpnic kscrokopic w'niosktiw zlozonych do Wojewody Podlaskiego

o dollnansow'anic przebudowl drogi gnrinncj w mie.lscowoSci Brzeznica, gdy| chce poruszyi

problem. cllaczego tak .jest a nie inaczej. ze gmina nie otrzymu.je Srodkow na wnioskowane

z.adanie.

Sckrctarz (irlinl' odpowiedziala" 2.c nie ma problen'ru" urz4d jak najbardziej moae przekazac,

zostanq prz)'gotowanc kserokopic wnioskow i udostEpnione radnemu.
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